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    GAMLEBYEN HANDELSFORENING 

Tilstede: 19 medlemmer og 1 reflektant 

Vinner vinlotteri: Jon Lunde 

 

Møtet ble åpnet av president Ottar, som kunne presentere en ny reflektant, Thomas 

Preifelt fra Gøteborg. Han har sitt daglige virke her i Fredrikstad og er nysgjerrig på hvem 

og hva vi i Gamlebyen Rotaryklubb er.  

 

Kveldens gjest var Signe Prøis fra 

Gamlebyen Handelsforening.  

Prøis jobber som forlegger i eget forlag, 

Camino Forlag, er oversetter og 

bokhandler. Hun har flyttet til 

Fredrikstad for en tid tilbake, og åpnet 

for to år siden den lille bokhandelen 

Camino Bok i Artillerigaarden. Senere har 

lokalene blitt utvidet i samme gård, og 

brukes nå som møtested for 

arrangementer, foredrag og selvsagt som 

bokhandel. 

 

Signe Prøis engasjerte seg i 

handelsforeningen for et års tid siden, da 

hele det gamle styret gikk av og overlot 

roret til nye krefter.  

Leder i dag er fotograf Josefine Åmli.  

 

Prøis fortalte om en ny giv i handelsnæringen, og at de ønsket å fokusere på hvordan de kan 

engasjere hele Gamlebyen i felles opplevelser som trekker besøkende inn bak vollene. Det er 

ingen tvil om at det er ekstra utfordrende å drive forretning et sted som Gamlebyen. Hun 

fortalte om et godt samarbeid med Lokalsamfunnsutvalget, Gårdeierforeningen og 

Foreningen Gamle Fredrikstad. 

 

Diskusjonen etter foredraget dreide seg raskt i retning av 

parkering, som ofte skjer når handel i Gamlebyen er tema. 

Medlemmene deltok aktivt og hadde gode forslag til tiltak, 

både med tanke på parkering og med tanke på tiltak som 

kunne trekke folk til arrangementer når det ellers er stille i 

byen. 

 

 

Referat: Knut Thomas Hareide-Larsen 


